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内容概要

　　荣老师经过大量材料分析和科学研究，创造性地提出了差距学习法中的“二八定律”，即“在大
量习题中，决定学生学习成绩的永远是其中那20％的错题”。
荣老师认为错题集中折射了学生的，知识差距，消灭错题就是消灭差距的最直接、最有效的方法
，CETC“二八定律”摒弃长时间、拉锯式地大量做习题的做法，是对题海战术的一种彻底颠覆。
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Unit 1 LiVing wellⅠ．导学自测Ⅱ．基础巩固Ⅲ．综合拓展Ⅳ．高考演练Unit 2 RobotsⅠ．导学自测Ⅱ
．基础巩固Ⅲ．综合拓展Ⅳ．高考演练Unit 3 Under the seaⅠ．导学自测Ⅱ．基础巩固Ⅲ．综合拓展Ⅳ
．高考演练Unit 4 SharingⅠ．导学自测Ⅱ．基础巩固Ⅲ．综合拓展Ⅳ．高考演练Unit 5 Travelllng abroad
Ⅰ．导学自测Ⅱ．基础巩固Ⅲ．综合拓展Ⅳ．高考演练专项训练专项一：词汇专项训练专项二：语法
专项训练专项三：综合题专项训练Unit 1能力测试Unit 2能力测试Unit 3能力测试Unit 4能力测试Unit 5能
力测试选修7模块综合测试卷（一）选修7模块综合测试卷（二）参考答案及点拨附：教材练习题参考
答案
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章节摘录

　　4. Make 2 copies of your passport identificationpage. This will facilitate replacement if your passportis lost or
stolen. Leave one copy at home with friendsor relatives. Carry the other with you in a separateplace from your
passport.　　5. Leave a copy of your travelling plan with yourfamily or friends　at　home　so　that　you
　can becontacted in case of an emergency.　　6. Do not leave your luggage unattended inpublic areas. Do not
accept packages from strangers.　　7. Prior to your departure， you should registerwith the nearest U. S. embassy
or consulate throughthe State Departments travel registration website.Registration will make your presence
andwhereabouts known in case it is necessary to contactyou in an emergency.　　8. To avoid being a target of
crime， try not towear conspicuous clothing and expensive jewelry anddo　not　carry　excessive　amounts
　of　money　orunnecessary credit cards.　　9. If you get into trouble， contact the nearestU. S. embassy.
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